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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor foganatosít megfelel ő vizsgálatot a beremendi cementgyár feltételezet t
levegőszennyezésének ügyében?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselő i fogadóórámon Hasznics Lászlóné az alábbi helyzetre hívta fel a figyelmemet . A
beremendi cementgyár kéményeib ő l hajnalonként sötét füst távozik, amely több kilométeres

körzetben beborítja a környéket . A gyár igazgatója szerint - egyébiránt engedélyezett -
gumiégetés folyik, azonban a gumiégetések időpontja nem korlátozódik arra a z

idő intervallumra, amikor a sötét füst hagyja el a gyárkéményt, így valószín űsíthető , hogy a

feltételezett leveg őszennyezést nem gumiégetés okozza .
A Dél-dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyel őség

állampolgári bejelentésre már indított vizsgálatot. Azonban az ügy kivizsgálásnál nem vette

figyelembe azt a tényt, hogy az említett levegőszennyezésre utaló jelek kizárólag háro m
feltétel együttes teljesülése esetén tapasztalhatóak, ezek pedig :

- gumiégetés folyik a gyárban
- hétvége, ill . ünnepnap hajnala vagy estéje van

a légköri, időjárási viszonyok olyanok, hogy a füst nem tud felszállni, íg y
szennyeződés ül meg a talajon .

Így tehát hitelt érdeml ő vizsgálat még nem történt a feltételezett leveg őszennyezés
ügyében .

Kérdezem tehát miniszter úrtól, hogy mikor foganatosít megfelelő vizsgálatot annak
érdekében, hogy a beremendi cementgyár levegőszennyezésének gyanúját igazolni vagy
cáfolni lehessen?
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Várom válaszát !

Budapest, 2008. július 24 .
Kékkői Zoltán

országgyűlési képviselő
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